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Tízmilliárd 
helyreállítása 

Az árvíz helyreállítási 
munkákra további 10 
milliárd forintot fordít a 
kormány - jelentette be a 
miniszterelnök a csarodai 
kihelyezett kormányülést 
követő sajtótájékoztatón. 

2. oldal 

Matrica az 5-ösön? 

A Magyar Fejlesztési Bank 
Rt. illetékesei a közelmúlt-
ban tárgyalásokat 
kezdeményeztek az Alföldi 
Koncessziós Autópálya 
(AKA) Rt. vezetőivel 
az M5-össel kapcsolatban. 
Arra szeretnék rábírni 
az AKA-t, hogy 
bevonhassák a már meglévő 
sztrádát a matricás 
rendszerbe. 3. oldal 

Wekker 
Internet 

az Ön szájize szerint! 

Vtjyta sieptember 10-ij 
Wekker interieHieljéltalést, 

McCenplete neeit kap ajée 

Wekker, a 
havidíj nélküli 

Eperjesen évtizedek óta isszák az arzénes vizet 

A határérték ti 

Az óvodában és az iskolában a gyerekek csak szódát vagy ásványvizet ihatnak. (Fotó: Miskolczi Róbert) 

Munkatársunktól 
Az eperjesiek közel négy 

évt izeden át itták az artézi 
kutakból folyó vizet, ám ar-
ról, hogy arzén is van benne, 
c sak 1 9 8 6 - b a n h a l l o t t a k . 
Mint arról lapunkban beszá-
mol tunk, a mérgező anyag 
koncen t rác ió j a az eper jes i 
vízben a magyar szabványok 
által meghatározott határér-
ték k é t - h á r o m s z o r o s a , az 
egészségügyi világszervezet 
által meghatározott mérték-
nek pedig tizenötszöröse. A 
község óvodájában és az is-
kolában a gyerekek 1999 óta 
c sak s z ó d a v i z e t vagy á s -
v á n y v i z e t i h a t n a k , a f e l -
nőttek között azonban akad-
nak óvatosak és óvat lanok 
is . A k ö z s é g l a k o s a i n a k 
egészségi állapotáról átfogó 
felmérés még nem készült , 
ezért nem tudnak arról, hogy 
valamely megbetegedésnek 
az oka az arzén volna. Kol-
lár János polgármester már 
régóta sürgeti a megoldást , 
amely ezekben a napokban 
körvonalazódni látszik. 

(írásunk a 7. oldalon.) 

G y e n g e 
P ick-fé lév 

Kilencven százalékkal 
csökkent a Pick-csoport 
nyeresége az egy évvel 
ezelőttihez képest - derült ki 
a részvénytársaság tegnap 
napvilágot látott 
gyorsjelentéséből. Ráadásul 
úgy történt mindez, hogy 
nettó árbevételük 20 
százalékkal emelkedett. 
A gondokat elsősorban 
a húsárak emelkedése és 
a forint erősödése okozza. 

3. oldal 

Dí jazott 
v i rágos h á z a k 

Tegnap Szeged legszebben 
virágosított házainak 
tulajdonosait köszöntötték a 
városházán. Az első díjat 
egy Tisza Lajos utcai épület 
nyerte el. 

5. oldal 

Megkezdődött a rendőrségi vizsgálat a szabadtérin 

Műszaki ok vagy bojkott? 
Tegnap megérkezett a 

városi rendőrkapi tány-
ságra a szegedi színház 
és a szabadtéri igazgató-
jának fel jelentése: ide-
genkezűséget gyanítanak 
a Szörényi-tr i lógia elő-
adása in bekövetkeze t t 
hangosí tási h ibák mö-
gött. Balogh Zoltán rend-
őrkapitány feljelentés-ki-
egészitést rendelt el. A 
hangosító rendszert szál-
lító és működtető cég ve-
zetője reméli, hogy a kie-
gészítő biztonsági intéz-
kedéseknek köszönhe-
tően nem lesz több baj. 

Szaktanácsadó bevonásá-
val megkezdte a rendőrség a 
színházi fel je lentést kiegé-
szítő vizsgálatokat. Mint teg-
napi számunkban megírtuk, 
Korognál Károly, a színház és 
a szabadtéri igazgatója isme-
retlen tettes ellen tett feljelen-
tést, mert a Szörényi-trilógia 
első két előadásán, a múlt hét 
csütörtökön és pénteken este 
történt hangosítási hiba okai-
nak vizsgálata során idegen-
kezűségre utaló jeleket talál-
tak. Balogh Zoltán városi 
rendőrkapitány arról tájékoz-
tatott, hogy első lépésben bi-
zonyítékokat gyűjtenek a ron-
gálási kárra és a kár bekövet-
keztének okaira vonatkozóan. 
A rendőrség természetesen 
nem zárja ki azt a lehetőséget 
sem, hogy műszaki-technikai 

okok miatt némult el a szín-
pad és a nézőtér . Mivel az 
előadások folytathatósága ér-
dekében az idegenkezűségre 
utaló jeleket megszüntették, 
igen nehéz lesz a bizonyítás. 
Mindezek miatt, s a speciális 
technikára tekintettel szakta-
nácsadó segítségével kezdték 
meg a vizsgálatot. 

A Délmagyarország infor-
mációja szerint az előadáso-
kon tapasztalható apróbb, de 
zavaró hanghibákért, mint -
laikus fogalmazással - a sze-
replők fejére erősített mikro-
portok „kihagyása", „ugrása", 
nem lehet o lyan kü l ső té-
nyezőket okolni, mint a mo-
biltelefonok, vagy a légifolyo-
sók zavaró hatása. Magukat 
megnevezni nem óhajtó sza-
kértők szerint ilyen hibák ak-
kor fordulnak elő, ha a rend-
szert nem kellő szakértelem-
mel telepít ik, pontosabban 
nem egységes rendszert tele-
pítenek, vagy a működtetés 
nem kellően rutinos. Ugyane-
zek az okok vezethettek a két 
rockopera előadásán előfor-
dult t e l j e s hangos í t á s i 
csődhöz. 

Megkérdeztük a szabadtéri 
jelenlegi hangosító rendszerét 
szállító és működtető cég, a 
szegedi Votec Kft . képv i -
se lő jé t , Elek Sándort. El-
mondta, hogy a Votec az idén 
második éve dolgozik a téren, 
a munkát pályázaton nyerte el 
és a színház igazgatósága tíz 

évre szóló szerződést kötött 
vele. A társaság alapvetően 
hangosító rendszerek forgal-
mazásával foglalkozik, de az 
ország sok helyén vállal han-
gosítást is. A Dóm térre az 
idén telepített rendszer Ma-
gyarországon szinte egye-
dülállóan korszerű, melynek a 
Votec a kizárólagos forgalma-
zója, s az amerikai gyártó se-
gítségével telepítették a sza-
badtérire. 

Elek Sándor a rendőrségi 
vizsgálat előtt nem kívánta 
nyilvánosságra hozni, milyen 
tényekből következtettek ide-
genkezűségre. Annyit elmon-
dott, hogy már korábban is ta-
pasztaltak „furcsa je leket" , 
ám sohasem a próbákon, ha-
nem mindig csak az előadá-
sok előtt. Mint mondta, egy-
formán elképzelhetőnek tart-
ja, hogy a Szörényi-produkci-
óknak, vagy a Votec Kft.-nek 
akart valaki ártani, de azt sem 
zárja ki, hogy csak azért csi-
nált baj t , mert megtehet te . 
„Ilyen most a világ" - mond-
ta. Ez utóbbi f e l t é t e l ezés t 
erősíti, hogy amióta biztonsá-
gi őrök vigyázzák a kritikus 
munkaterületet, nem történt 
nagyobb hangosítási malőr. 

A téren méréseket végez-
nek a Frekvenciagazdálkodási 
Intézet munkatársai is, hogy 
biztosan ki lehessen szűrni az 
ese t l eges külső zavaró té-
nyezőket. 

S. E. 

Sokba kerül a szülőknek a tanévkezdés 

De nehéz az iskolatáska... 

SUZUKI 
S Z E N T G Y Ö R G Y I 

D é l m a q y a r o r s z á g " ^ 
előfizetéssel csak nyerhet! 

Az akcióról bővebben lapunk 6. oldalán olvashat. 

Munkatársunktól 
Két hét múlva véget ér a 

nyári szünet, s a diákok au-
g u s z t u s 2 9 - é n t e l e t ö m ö t t 
táskával indulnak ismét az 
iskolákba. A táska tartalmá-
ról g o n d o s k o d ó szülőknek 
nem kevés kiadással j á r a 
tanévkezdés: az általános is-
kolát idén kezdő gye rmek 
számára szükséges tanesz-

k ö z ö k e t ö s s z e s e n 10 -12 
ezer forintért tudják megvá-
s á r o l n i . Egy s z e g e d i í ró-
s z e r - k e r e s k e d é s b e n külön 
iskolai csomagot árulnak az 
e l s ő o s z t á l y o s o k n a k . Az 
5 0 4 4 f o r i n t o s c s o m a g 
összesen 37 különfé le ter-
m é k e t t a r t a l m a z . A f e l -
sőévesek külön-külön vásá-
rolhat ják meg az eszközö-

ket, amelyekből bőséges a 
v á l a s z t é k . C s a k r a d í r b ó l 
legalább húszféle sorakozik 
a polcokon. Az egyszerűbb, 
f é m b ő l k é s z ü l t t o l l t a r t ó k 
280 fo r i n t é r t k a p h a t ó k , a 
több rekeszből ál ló, ceru-
zákka l , f i l c e k k e l , radír ra l 
f e l sze re l t t e r m é k e k ped ig 
5990 forintba kerülnek. 

(írásunk az 5. oldalon.) 

Az iskolások már az augusztus végi tanévkezdésre készülnek. 
(Fotó: Schmidt Andrea) 


